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Zaal 1 

 

Aanwezig De heer F. van Kemenade, mevrouw R. Scholten, mevrouw M. Metiarij, mevrouw I. 
Wortelboer, de heer H. Oldenbeuving, mevrouw L. Nesselaar, mevrouw P. Claus, 
mevrouw R. Haan, mevrouw L. Kikkert 

Gasten  

Afwezig  

Notulist M. Loppersum 

 

Agendapunt Omschrijving Actie 

1. Opening en vaststelling agenda 
De heer Van Kemenade opent de vergadering en heet iedereen van harte 
welkom.  
De heer Oldenbeuving geeft aan dat hij een aantal maanden geleden is 
begonnen met de participatieraad maar hij heeft een nieuwe baan 
gevonden. Dit vergt veel tijd en energie en daarnaast moet hij nog verder 
solliciteren. Hierdoor heeft hij besloten om per direct te stoppen met de 
participatieraad. De heer Oldenbeuving wordt zeer bedankt voor zijn 
inbreng voor de afgelopen periode en ook wordt hem veel succes 
gewenst.  
 

 

2. Mededelingen 
Status plannen etentje 
De heer Van Kemenade heeft een lijst gestuurd met het verzoek om hier 
naar te kijken. De eventuele nieuwe leden worden hierbij opgezet. Vanaf 
half januari zal dit etentje gepland worden door middel van een 
datumprikker. Het etentje is met partner.  
M.b.t. de vacatures zijn er de komende week nog gesprekken met 3 
personen. Dit is nu nog te weinig voor de bezetting, maar dit jaar wordt er 
geen vacature meer in de krant gezet.  
 
Werkbezoek plannen 2017 
Mevrouw Haan geeft aan dat een bezoek bij Zorgbelang misschien een 
optie is. Mevrouw Scholten oppert om een keer naar Alescon te gaan. Ook 
de Komaarin is genoemd evenals het uitnodigen van een wijkagent. Ook 
vluchtelingen die een status hebben gekregen of het COA zijn opties. Wel 
komen er binnenkort veel nieuwe leden dus is het geen probleem om nog 
een keer naar een zelfde locatie te gaan. Mevrouw Scholten gaat het 
werkbezoek voor januari oppakken bij o.a. Aletho. Mevrouw Metiarij 
regelt dit voor maart bij de Komaarin.  
 
Jaarplanning 2017 
Hier hebben we nog niets aan kunnen doen. Er waren afspraken gemaakt 
met de Griffier over de jaarplanning. Voor 19 januari a.s. staat de eerste 
afspraak met Rob Kah en dan wordt dit besproken.  
Het vergaderschema is elke 3e woensdag van de maand in 2017. 
 
Ongevraagd advies Onafhankelijke Cliëntondersteuning 
Hier is inmiddels genoeg over gezegd, het advies is verstuurd. Er is nog 
geen ontvangstbevestiging of reactie. Het advies is aan het college en de 
raad gestuurd. De RCPA is het eens met het advies van de 

 



participatieraad. De RCPA zelf wacht het stuk af en zal dan een gevraagd 
advies gaan geven.  
 
Mevrouw Claus is uitgenodigd bij Rita en Gert en hierbij was ook het 
ongevraagd advies aanwezig en daarnaast was er een concept 
‘handreiking cliëntondersteuning’ van de VNG. De gemeente heeft een 
conceptnotitie gemaakt en dit was het onderwerp van het gesprek. Het 
hele proces is geïnventariseerd door MEE Drenthe. De afspraak was om 
dit met MEE Drenthe voor een half jaar voort te zetten, maar dit vond 
MEE Drenthe tekort aangezien er van alles geregeld moest worden. In 
principe is de samenwerking nu voor een jaar aangegaan. 
De onafhankelijke cliëntondersteuning valt onder een algemene 
voorziening. 
Het voorstel is om de naam te wijzigen naar een regieondersteuner. 
Daarmee wordt de drempel ook verlaagd. Ook is er gesproken over de 
locatie. Om het uit het buurtteam te halen vind de gemeente lastig. 
Mevrouw Claus heeft Van der Veen warenhuis als locatie aangegeven en 
dit vond men een goed idee. Wat een item is waarin de gemeente zich wil 
verdiepen is dat iedere vrijwilliger, ervaringsdeskundige en mantelzorger 
feitelijk ook een regieondersteuner is. Hoe dit vorm gegeven moet 
worden is nog onduidelijk.  
  

3. Spreker project Rob 
Dit punt wordt in januari opnieuw op de agenda gezet.  
 

 

4. Vaststelling verslag en actielijst 16 november 2016 
Het verslag van de vergadering van 16 november 2016 wordt zonder 
wijzigingen vastgesteld. 
 
Naar aanleiding van: 
Mevrouw Claus geeft m.b.t. een draaiboek aan dat het wel heel prettig is 
om dit te hebben zodat de overdracht naar de nieuwe leden 
gemakkelijker gaat. De participatieraad is echter geen statische 
organisatie. Wat wel gedaan kan worden is dat we kijken welke stukken 
interessant en actueel zijn. Hier ligt ook een taak voor de leden om elkaar 
in te werken.  
Er zullen afspraken gemaakt moeten worden wie iemand op weg gaat 
helpen. Er zijn wel een aantal vaste punten die nuttig zijn als 
standaardpakketje. Maar er zijn ook altijd lopende zaken waarin een 
nieuw lid gaat vallen en deze moet dan bijgepraat worden door degene 
met wie je een koppel vormt. Er wordt een lijstje gemaakt met de punten 
die belangrijk zijn om over te dragen. Indien alle teams een lijst maken 
wat belangrijk is dan kan dit beschikbaar gesteld worden. Er wordt klein 
begonnen waarna de lijst uitgebreid kan worden. Mevrouw Claus zal een 
standaardopsomming geven wat belangrijk is en dit kan daarna aangevuld 
worden.  
 
Mevrouw Wortelboer is bij de bijeenkomst Gezond in Assen geweest, dit 
was een leuke en interactieve bijeenkomst. Er zijn verschillende 
aandachtsgebieden en tevens is er gebrainstormd of mensen organisaties 
en clubs kennen die hiermee aan de slag konden. Ook is er genetwerkt.  
 
Actiepunten: 
Buurtteams → de bedoeling is om een gesprek met de buurtteams aan te 

 



gaan om te kijken wat de stand van zaken is. De verdeling is als volgt: 
Assen Oost (mevrouw Wortelboer en mevrouw Kikkert), Noorderpark 
(mevrouw Claus), Kloosterveen (de heer Van Kemenade ), Lariks/Pittelo 
(mevrouw Metiarij). Afgesproken is om dit voor maart te realiseren zodat 
dit in maart 2017 op de agenda kan komen.  
 

5. Samenwerking Participatieraad 
Tijdens de vergadering is er informeel met elkaar gesproken.  
Er zijn mensen met verschillende achtergronden, netwerken en 
deskundigheden. Het is fijn om deze deskundigheden op het juiste 
moment te gebruiken. Mevrouw Scholten heeft hier een aanzet voor 
gemaakt. Het verzoek is aan iedereen om dit aan te leveren bij mevrouw 
Scholten. Dit is ook belangrijk zodat je bij nieuwe leden kunt kijken of je 
dezelfde kwalificaties weer moet hebben.  
Wat ook belangrijk is voor de samenwerking is dat je weet waar je terecht 
komt indien je iets wilt organiseren. De pauze waarin je informeel met 
elkaar kunt overleggen wordt als zeer prettig ervaren.  
Ook is afgesproken om eens per kwartaal een borrel met elkaar te 
houden.  
  

 

6. Ingekomen en uitgegane stukken 

- Monitor Sociaal Domein oktober 2016 → dit punt wordt 
geagendeerd voor de vergadering van januari 2017. 

- Reactie op Verordening Wmo en Jeugdhulp door Peter 
Oldejans (digitaal). 

- Pre advies onafhankelijke cliëntenondersteuning. 
- Themabrief WPDA over het voetlicht (digitaal november 

2016). 
- Notulen SAM SAM (per mail 30-11 verstuurd) 
- Verslag scenario’s Sociaal Domein 

 

 

7. Signalen uit het veld en rondvraag 
Mevrouw Claus → is bij Jeroen Brouwer geweest met een aantal mensen 
van de RCPA. Dit ging over de inkoop. Jeroen heeft aangegeven dat er 220 
aanbieders waren waarvan er 60 á 70 het niet helemaal goed hadden 
ingediend. Hiermee is contact opgenomen met het verzoek om aan te 
vullen. Ook is gekeken in hoeverre mensen kwaliteitssystemen hadden en 
of ze bereid zijn om dit aan te gaan. De inkoop was voor meerdere 
gemeentes. Er is een definitieve gunning verleend voor 2 jaar met drie 
keer optie tot verlenging. Het gaat om 5 gemeentes en er zijn totaal 10 
aanbieders afgevallen. Ze gaan nu met 210 aanbieders in zee en Assen 
heeft 170 aanbieders.  
Mevrouw Nesselaar → gaat morgenavond naar een bijpraat afspraak met 
Jong Assen en in januari met Gert Jan van de gemeente.  
Mevrouw Haan → geeft aan dat mensen met HH voor 2017 en 2018 het 
tientje vergoeding van de gemeente blijven behouden.  
Mevrouw Haan → geeft aan dat Assen de mantelzorgwaardering heeft 
opgestart.  
Mevrouw Haan → meldt dat Jong Assen een budget heeft ontvangen van 
€ 7500,00.  
Mevrouw Haan → is bij Actium geweest over de participatie van de 
bewoners 
 

 



Mevrouw Kikkert → geeft aan dat het niet lukt om afspraken te maken 
met de Gids gezond in de stad. Daarnaast heeft ze op 27 januari a.s. een 
afspraak met Gerrit Stolte.  
Mevrouw Wortelboer → is bij de bijeenkomst geweest over Obesitas voor 
kinderen en heeft hierbij ook gesproken met Gerrit Stolte.  
 

8. Sluiting 
De heer van Kemenade sluit vervolgens de vergadering om 21.40 uur en 
wenst iedereen wel thuis. 

 

 
 


